
Boga nikt nigdy nie widział
Jak to jest? Bo sama Ewangelia mówi, że Boga nikt nigdy nie
widział, a przecież tak wiele już o Nim powiedziano. Można by
policzyć te wszystkie argumenty za istnieniem Boga i przeciw
Jego istnieniu. Chyba w gorszej sytuacji są jednak ci, którzy
z  uporem  przekonują,  że  Boga  nie  ma.  Jaką  korzyść  daje
człowiekowi jego niewiara? Taką, że się w niedzielę trochę
dłużej  wyśpi,  bo  nie  idzie  do  kościoła,  bo  nie  musi  się
przejmować różnymi przykazaniami, i robi, co mu się tylko
podoba. Można by jeszcze kilka rzeczy wymienić. Ale cóż to za
korzyść, kiedy i tak potem rodzina lamentuje, by po śmierci
wprowadzić do kościoła, choć za życia omijał go z daleka. A na
czym polega lepsza sytuacja wierzących? Jakie korzyści daje
wiara  w  Boga?  Szczerze  mówiąc  nie  daje  zbyt  wymiernych
korzyści,  z  wyjątkiem  tej  jednej,  którą  jest  Bóg  sam.
Najpiękniej wyraziła to Maria Magdalena, która odkryła, że
grób jest pusty, że Boga tam nie ma. A za chwilę, gdy stanął
przed nią Jezus, zawołała: Rabbuni, wyznając w ten sposób
radość z obecności Boga. I to była cała jej życiowa korzyść. A
jaką korzyść z wiary miał np. św. Maksymilian Kolbe? Więc na
to pytanie o korzyść z wiary w Boga, musi sobie odpowiedzieć
każdy sam, osobiście. Oby ten Nowy Rok objawiał nam tę Korzyść
w każdej chwili i w każdej sytuacji.
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